
 

ZÁPIS Č. 2 / 2008(193) 
ZE ZASEDÁNÍ  AKADEMICKÉHO SENÁTU  VUT  KONANÉHO DNE  12. ÚNORA  2008   

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ  OD 9:00 HODIN 
 
Přítomni: viz prezenční listina (celkem 20 členů AS VUT) 
Omluveni: Dub/FaVU, Zedníčková/FCH – ukončeno studium Bc. 
 Dle skrutátorů je záznam o odchodu v 10:45 – doc. Kvíčala; ve 12:30 – 

Ing. Polách; 12:45 – P. Donth, Bc. Donthová; 12:50 – doc. Kunovský, 
doc. Hanáček, PhDr. Spoustová 

Hosté: rektor Rais, prorektoři Jura, Fiala, Kotoul, Švec, kvestor Kotek,  
 tisková mluvčí Vanýsková, doc. Münsterová, RNDr. Lepková/CESA, 

student M. Hrubý/FAST 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 
1. Zahájení jednání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT ze dne 15. 1. 2008 
4. Informace rektora, prorektorů, kvestora a tiskové mluvčí  
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
6. Informace o 9. semináři z cyklu „Hodnocení kvality vysokých škol“ konaném na UJEP v Ústí 

nad Labem 
7. Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na r. 2008 
8. Legislativní záležitosti 

 Novela Statutu VUT 
 Dodatek č. 1 ke Stipendijnímu řádu VUT  
 Směrnice ÚSI č. 1/2008 pro přijímací řízení v akademickém roce 2008/2009  
 Vnitřní předpisy Fakulty výtvarných umění 
 Vnitřní předpisy Fakulty architektury 
 Harmonogram voleb do AS VUT 
 Informace kvestora o předložených legislativních dokumentech zaslaných předsedovi AS 

VUT 
9. Ekonomické záležitosti 

 Rozpočet AS VUT na r. 2008 
 Informace z jednání Dozorčí rady KaM 
 Informace z jednání EK AS VUT 
 Schválení nového člena EK AS VUT 

10. Pedagogické záležitosti 
11. Různé 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 
 
1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 

Jednání zahájil předseda AS VUT Dalík v 9:10 hod. Přivítal rektora Raise, prorektory, přítomné hosty 
i členy AS a omluvil nepřítomnost prorektora Nového. Do funkce skrutátorů navrhl Ing. arch. Mohelníka 
a doc. Gescheidtovou.  

Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory Ing. arch. Mohelníka a doc. Gescheidtovou. 
Hlasování: pro – 17 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
Schváleno. 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Předložený program zasedání byl schválen.  
Hlasování:  pro –  20 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 



Vysvětlení k tomuto usnesení UAS 4 ze zasedání č. 1/2008: 
„AS VUT na základě diskuse na dnešním zasedání žádá RNDr. Popelu a doc. Münsterovou o shrnutí 
podkladů a návrh stanoviska k připravovaným změnám ve způsobu řízení VŠ a jeho zaslání členům AS 
VUT k připomínkám a ke schválení.“ 

Na zasedání dne 15. 1. 2008 se členové AS VUT dohodli, že další zasedání AS se uskuteční dne 
29. 1. 2008 s jediným bodem programu: Schválit návrh usnesení k problematice Bílé knihy terciárního 
vzdělávání (BKTV), jehož formulací byli pověřeni doc. Münsterová a RNDr. Popela. Vzhledem k tomu, 
že toto zasedání bylo na základě doporučení doc. Münsterové a RNDr. Popely zrušeno, požádal předseda 
AS doc. Dalík o vysvětlení důvodů zrušení. Doc. Münsterová úvodem připomenula události týkající se 
BKTV, které se odehrály v době od minulého zasedání AS. Informovala o tom, že až po zasedání AS 
VUT na schůzi předsednictva RVŠ dne 17. 1. 2008 byla přítomným členům předsednictva předložena 
řada materiálů (viz zpráva doc. Ježka na www RVŠ) a též byly k urgentnímu projednání předloženy an-
ketní dotazníky, jejichž účelem je vytvoření názoru RVŠ na klíčové otázky reformy terciárního vzdělává-
ní pro jednání s MŠMT. Na základě těchto skutečností po konzultacích s RNDr. Krupkovou, která se 
předsednictva RVŠ také zúčastnila, a RNDr. Popelou pak doporučili, aby AS VUT své jednání na toto 
téma zatím odložil a členové senátu věnovali maximální pozornost materiálům RVŠ včetně dotazníků. 
Dotazníky byly rozeslány všem členům RVŠ a také AS VUT. Dále doc. Münsterová doporučila, aby zá-
stupci VUT a fakult VUT v RVŠ byli na jednání Sněmu RVŠ dne 21. 2. 2008 připraveni, zaujímali kon-
zistentní stanoviska a uplatnili náměty AS VUT. 
 
3.  SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 1/2008 

K zápisu nebyla vznesena žádná písemná ani ústní připomínka. 

Návrh usnesení AS č.  2: 
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT č. 1/2008 konaného dne 15. ledna 2008. 
Hlasování:  pro – 20  hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
Schváleno. 
 
4.  INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ, KVESTORA A TISKOVÉ MLUVČÍ 

 Rektor Rais 
 Minulý týden proběhlo jednání s vedením UJEP Ústí n. Labem – poradenství prorektorů a kvestora 

v jednotlivých oblastech, na jejichž řešení mělo vedení UJEP zájem. Rektor informoval o svém podě-
kování za vysoce profesionální přístup prorektorů, jakož i o písemném poděkování rektorky UJEP. 
Manažerský tým prorektorů a kvestora na VUT je v rámci VŠ na vysoké úrovni. 

 Proběhla řada hodnocení fakult; mezi prvními v žebříčku hodnocení kvality uměleckých fakult je 
FaVU VUT.  

 Proběhla jednání rektora a kvestora VUT s poslanci a poradci nového ministra školství o zaevidování 
stavby Technická 10 na Ministerstvu financí. Zástupcům VUT byly poskytnuty přísliby, že přítomní 
poslanci podpoří zahájení výstavby při jejich jednání s náměstkyní ministra Ing. Bartoňovou. Dne 
28. 1. 2008 se na MŠMT uskutečnilo jednání o vydání souhlasu se zahájením výběrového řízení na 
dodavatele stavby Technická 10 (náměstkyně ministra Ing. Bartoňová, rektor, kvestor, investiční 
útvar MŠMT). Byl vytvořen předpoklad pro jednání s ministrem Liškou, písemná žádost VUT byla 
předána, čeká se na odpověď.  

 Dne 29. 1. 2008 se uskutečnilo slavnostní předání Cen města Brna za rok 2007, kde technické obory 
nebyly oceněny. Existuje však prostor pro ocenění nejlepších prací pracovníků VUT z úrovně města 
Brna jinými formami.  

 Dne 1. 2. 2008 jednala pracovní skupina (rektor, J. Fiala, D. Lobpreis, P. Bjaček, P. Popela, J. Rou-
pec) o TOP 500 s cílem analyzovat situaci a doporučit další postup VUT, případně porovnat s dalšími 
technickými VŠ (ČVUT v Praze, TU Wien, TU München aj.). 

 Dne 4. 2. 2008 proběhlo jednání s ředitelem sekce 4 MŠMT J. Vitulou o situaci v OP VaV pI. VUT 
osloví velké firmy s žádostí o spolupráci na malých a středních projektech. 

 Dne 6. 2. 2008 proběhla jednání s představitelem AV ČR prof. Drahošem na téma CEITEC a Syn-
chrotron. VUT je toho názoru, že Synchrotron nepotřebuje, případné požadavky lze uspokojit na ně-
kolika jiných místech v blízkém zahraničí. 
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 Na základě požadavku PhDr. Spoustové ze zasedání AS VUT dne 15. 1. 2008 přednesl rektor infor-
maci o změnách počtů pracovníků jednotlivých útvarů Rektorátu VUT, financovaných z rozpočtu 
VUT, v důsledku restrukturalizace Rektorátu mezi daty 1. 9. 2007 a 1.2. 2008. 
Sekretariát rektora     0 nových pracovníků 
Útvar pro studijní záležitosti   -1 pracovník 
Útvar vnějších vztahů    +2 pracovníci 
Správní odbor     +1 pracovník 
Provozní odbor     -1 pracovník 
Útvar pro tvůrčí rozvoj     +1 pracovník 
Celkový přírůstek počtu     2 pracovníci 

 
 prorektor Švec 

 Uvedl, že změny v dislokaci prorektora pro studijní záležitosti a jeho pracovního týmu jsou ukončeny.   
 

 prorektor Fiala 
 Veletrh vzdělání GAUDEAMUS se bude v letošním roce konat na dvou místech, a to v Praze ve 

dnech 9.– 11. 4. 2008 a v Brně v obvyklém podzimním termínu. Pražská expozice bude připravena 
jako celouniverzitní, o brněnské bude ještě jednáno s jednotlivými fakultami a bude realizována 
v závislosti na způsobu financování. Pro oba veletrhy jsou připravovány informační materiály a pre-
zentace.  

 Útvarem vnějších vztahů byla zahájena kontrola aktuálnosti stránek. Napříště bude na každé stránce 
označeno, kdo zodpovídá za její obsah. U každé nově vyvěšované stránky bude povinně uvedeno da-
tum vyvěšení a datum odstranění. Jsou vítány veškeré připomínky k obsahu i formě 
(skripalova@ro.vutbr.cz) .  

 
 prorektor Jura 

 Na základě průběžného úkolu z jednání KR se uskutečnila dne 24. 1. 2008 druhá schůzka pracovníků 
CVIS s IT pracovníky FAST  s cílem najít společné a rozdílné momenty obou IS. Pracovníci CVIS 
prezentovali pracovníkům FAST některé moduly centrálního IS. Během diskuze byly vyplynuly dva 
podstatné závěry:  

 Používaná terminologie a přesný význam některých pojmů ve studijní oblasti není zcela jednotný 
a je proto nejprve potřeba vyjasnit dílčí rozdíly. Za tím účelem sestaví CVIS na wikipediii seznam 
pojmů a jejich význam, který bude postupně doplňován, upřesňován a vyjasňován, jak pracovníky 
FAST, tak i CVIS. 

  Z diskuze dále vyplynulo, že má-li se uskutečnit postupný přechod IS FAST  na centrální IS, bu-
de to několikaletý proces, který je třeba důkladně připravit. Součástí této přípravy je i výše uve-
dený pojmový slovník. 

Na požádání FAST bylo dne 7.2.2008 uspořádáno další školení o modulu VaV pro pracovníky FAST. 
 Na žádost děkana FIT byl rektorem Raisem odvolán z Knihovní rady doc. Černocký a jmenován nový 
člen Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D.  

 Proběhlo několik jednání o organizačním začlenění a financování knihovny Purkyňova 118. Knihov-
na bude knihovnou FCH a FEKT zřídí v areálu svoji vlastní knihovnu.  

 Dne 29. 1. 2008 se uskutečnil křest 2 knih vydaných v Nakladatelství VUTIUM: Organická chemie 
a Jak úspěšně studovat.  

 Dne 15. 2. 2008 ve 13 hodin je svolána Ediční rada, na programu bude projednání a případné schvá-
lení pořadí publikací pro Ediční plán 2008. Nový způsob hlasování o pořadí, a to po jednotlivých sek-
cích Ediční rady. Pořadí sekcí je nepřímo úměrné počtu publikací zařazených v dané sekci v Edičním 
plánu 2007. Na publikaci „Zneškodňování radioaktivního odpadu“ byla od ČEZ poskytnuta placená 
reklama ve výši 50 tis Kč. 

 
 
 

 prorektor Kotoul 
 V roce 2007 se financování tvůrčí činnosti z institucionálních zdrojů a účelových zdrojů zvýšilo na 

594 mil. Kč. V porovnání s r. 2006 (498 mil. Kč) – navýšení cca 20 %. Objem finanční podpory me-
zinárodních projektů stoupl z 38,6 mil Kč na 45 mil. Kč, tedy o cca 13 %. Objem finančních pro-
středků připadající na kontrahovaný aplikovaný výzkum financovaný na základě smluv VUT s čes-
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kými i zahraničními průmyslovými podniky činil 69 mil. Kč. Celkový objem finančních prostředků 
získaných ze všech zdrojů na podporu vědecké a tvůrčí činnosti na VUT byl přes 663 mil. Kč, což či-
ní přibližně 31 % celkového rozpočtu školy. Vzhledem k roku 2006 se jedná nárůst o 20 %. Jedná se 
o finanční podíl, který se standardně bere jako dolní hodnota, kdy se univerzita hodnotí jako výzkum-
ná. Tato skutečnost se projevila i vyšší hodnotou dotace na specifický výzkum vypočtenou pro rok 
2008 v porovnání s dotací pro rok 2007 (o 5 %) a VUT tak zaznamenalo jeden z největších nárůstů 
dotace na specifický výzkum mezi vysokými školami.  

 V roce 2007 byly schváleny tři projekty 7. RP (v programech REGPOT-2007-3, EU-7FP-IST, FP7-
NMP-2007-SME-1), na kterých VUT bude spolupracovat. Podíl VUT na těchto projektech z hlediska 
financování činí 34 mil. Kč. Další dva projekty 7. RP v celkovém objemu 26 mil. Kč, na kterých VUT 
participuje, budou pravděpodobně taktéž schváleny. Celkový objem 52 mil. Kč je však na celou dobu 
řešení, tj. cca 33 měsíců. Tzn., že získané finanční prostředky představují z hlediska roční dotace VaV 
na VUT cca jednu čtyřicetinu. Jedním z indikátorů hodnocení kvality VŠ bude jejich zapojení do me-
zinárodních projektů – bude tedy nezbytné, aby VUT vytvořilo zázemí pro tyto projekty s cílem zvý-
šit jejich podíl na VaV. 

Ing. Hanušová ocenila vysokou úroveň Kurzu knihoven VUT s názvem  Informační výchova – informač-
ní gramotnost zaměřený na studenty prvních ročníků fakult VUT, který by měl poskytnout základní in-
formace pro rozvoj jejich informační gramotnosti. Je zpracován v distanční e-learningové podobě, výuka 
je zaměřena především na praktické využívání informačních zdrojů, informačních institucí a služeb jimi 
poskytovaných se zaměřením na konkrétní fakultu. Účelem je naučit studenta pracovat mimo jiné 
s dostupnými informačními zdroji a s možností jejich praktického využití při studiu či odborné práci.  
 

 kvestor Kotek 
 Vpředvečer zasedání zaslal nové návrhy změn vnitřních předpisů VUT předsedovi AS Dalíkovi, bližší 

informace – viz bod 8. Legislativní záležitosti.  
 Vzhledem k požadavku kontrolního odboru MPO ČR vytvořit vnitřní normu ke každému projektu 

MPO ČR, jehož je VUT příjemcem nebo i spolupříjemcem, byla vypracována "univerzální vnitřní 
norma", která se musí vydat pro každý projekt zvlášť. Formulářová podoba těchto vnitřních norem 
(jiná je pro případ spolupříjemce a jiná pro případ příjemce) byla zaslána na všechny útvary VaV na 
fakultách, kde jsou projekty MPO řešeny. Vyplněné formuláře budou zaslány v elektronické podobě  
Správnímu odboru Re, který je připraví kvestorovi k podpisu; po podepsání obdrží fakulty zpět origi-
nál. Tyto vnitřní normy je nutné zpracovat pro všechny projekty, které byly na fakultách řešeny v ro-
ce 2007 (i když v tomto roce např. končily). Kontrolní odbor MPO se při svých kontrolách zaměří na 
existenci těchto vnitřních norem a jejich dodržování. 

 Kvestor zaslal předsedovi AS doc. Dalíkovi návrh na projednání Dodatku č. 10 ke Mzdovému předpi-
su VUT – Příloha č. 1 Mzdové tarify – akademičtí, vědečtí a výzkumní pracovníci a Příloha č. 2 
Mzdové tarify – ostatní zaměstnanci. Po dlouhých jednáních došlo ke kompromisu mezi názorem ve-
dení VUT a názorem KOR a byl předložen návrh na zvýšení mzdových tarifů o 8 %, a to plošně u 
všech kategorií a tříd. V této souvislosti kvestor upozornil na rizikový faktor ve financování mzdo-
vých nákladů v oblasti výzkumu a upozornil na nárůst provozních nákladů a cen energií oproti před-
cházejícímu roku. Toto zvýšení tarifů vstoupí v platnost dne 1. 4. 2008 případně dne 1. 5. 2008. Ve-
dení VUT bere na vědomí tu skutečnost, že mzdové tarify patří na VUT ke spodní skupině ve srovná-
ní s ostatními vysokými školami. 

 Kvestor informoval o připravovaném návrhu ředitele KaM na zvýšení ceny 1 hotového jídla o 1,50 
Kč. Zvýšení je odvozeno od ostatních souvisejících nákladů – stupně energetické náročnosti a nárůstu 
cen energií o 18 – 20 %. Hodnota stravenek bude zvýšena na 60,- Kč; toto zvýšení bude projednáno 
na nejbližším zasedání KOR. Předpokládá se, že vstoupí v platnost od 1. 4. 2008.  

Předseda EK RNDr. Popela připomněl návrh svolat společné jednání EK AS VUT s tajemníky fakult, 
mimo jiné i ve věci zvýšení mzdových tarifů. Z důvodu silné decentralizace není v současné době mnoho 
možností, jak z hlediska celého VUT zvážit rizika praktického vlivu připraveného zvýšení tarifů na finan-
cování mzdových nákladů v oblasti projektů. Kvestor Kotek sdělil, že tajemníci fakult byli o tomto návr-
hu informováni a společnému jednání se nebrání, jde jen o dohodnutí vhodného termínu schůzky. Kvestor 
upozornil na specifické financování v oblasti osobních nákladů – poměr tarifních a nadtarifních složek. 
 

 tisková mluvčí Vanýsková 
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 Média:  Informovala o velkém mediálním ohlasu úmrtí 103.letého prof. Braunera a o tiskové konfe-
renci na téma  přijímací řízení a výzkum uplatnění absolventů VUT. Uvedla, že byly zveřejněny in-
formace o Dnech otevřených dveří na fakultách. V televizních pořadech se vyjadřovali odborníci 
z VUT, zajímavý byl 6-ti minutový pořad o Tomáši Medkovi z FaVU. Připravuje se tisková konfe-
rence o kosmickém výzkumu za účasti prof. Kasala (FEKT).V Hospodářských novinách si VUT vy-
žádalo, aby do připravovaného žebříčku fakult informatiky byla zařazena i FIT VUT. V Lidových no-
vinách bylo omylem uvedeno nesprávné jméno děkana FaVU prof. Spielmann namísto správného 
doc. Gabriel; dnes byla zveřejněna oprava.  

 Pokračují práce na Výroční zprávě o činnosti  VUT v Brně za r. 2007.  
 
 
5. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 

Doc. Münsterová úvodem sdělila, že zápis ze zasedání předsednictva RVŠ konaného dne 17. 1. 2008 je 
uveden na internetových stránkách RVŠ: http://www.radavs.cz/index.php?oblast=16 . Mezi nejdůležitější 
body jednání lednového PRVŠ lze kromě bodu 5. Analýza hodnocení výzkumu a vývoje považovat bod 
6. Příprava Bílé knihy terciárního vzdělávání - v rámci obou bodů prezentoval své materiály doc. Ježek. 
Předsednictvo RVŠ prodiskutovalo seznam otevřených otázek souvisejících s reformou terciárního vzdě-
lávání a uložilo členům předsednictva, aby Agentuře RVŠ zaslali výběr nejvýše 20-ti otázek, kterými se 
bude podrobněji zabývat celá RVŠ. Dále předsednictvo RVŠ uložilo Agentuře RVŠ, aby v součinnosti 
s užším předsednictvem RVŠ zpracovala podklady od předsedů pracovních komisí a rozeslala celý vytvo-
řený seznam otázek členům RVŠ k ohodnocení variant řešení a rozboru dalších nezařazených otázek. 
Výsledky ankety budou Agenturou RVŠ zpracovány a připraveny pro březnové zasedání předsednictva 
RVŠ ve formě souhrnné zprávy. Celá akce podporuje připravenost RVŠ na jednání, která se v souvislosti 
s pracemi na Bílé knize předpokládají a k nimž byli předsednictvem RVŠ pověřeni předseda RVŠ prof. 
Haasz, místopředseda prof. Bednář a zástupce SK RVŠ. Doc. Münsterová poděkovala členům AS VUT, 
kteří poslali své vyjádření k předloženým anketním otázkám, zejména doc. Dalíkovi, který sdělil své sta-
novisko téměř ke všem šedesáti uvedeným otázkám. 

Sněm RVŠ se bude konat ve čtvrtek dne 21. 2. 2008. Program jednání většinou navazuje na program jed-
nání předsednictva RVŠ.  

Doc. Münsterová na závěr informovala, že stejně jako v minulých letech byla vyslána do hodnotitelských 
komisí Mezinárodního Višegrádského fondu a byla nominována do pracovní skupiny RVŠ pro Aktualiza-
ci DZ MŠMT na r. 2009.  

RNDr. Popela sdělil, že ve spolupráci s RNDr. Krupkovou a doc. Münsterovou se podařilo mezi připra-
vované anketní otázky doplnit dvě otázky týkající se změny kompetencí správní rady a vědecké rady 
v systému řízení VŠ a odpovídajícího způsobu, jak bude zaručen demokratický výběr, případně volba 
těchto grémií. Citace otázek:  

1. Jak bude zákonem zabezpečeno uplatňování samosprávných a demokratických principů v celém řízení 
VŠ včetně výběru členů rozhodujících grémií (akademické senáty, správní rady, vědecké rady) vol-
bou? 

2. Jak bude zajištěno, aby externí odborníci, podílející se na řízení VŠ (např. jako členové správních 
rad), byli plně hmotně zodpovědní (viz dnes postavení rektora a kvestora) za případný krizový vývoj 
VŠ způsobený jejich rozhodnutími? 

Doc. Münsterová vysvětlila, že tyto dvě otázky se nedostaly do souboru nejdůležitějších 20-ti otázek, 
protože před výběrem nebyly známy; jsou ale zahrnuty do souboru všech šedesáti otázek.  
 
 
6. INFORMACE O 9. SEMINÁŘI Z CYKLU „HODNOCENÍ KVALITY VYSOKÝCH ŠKOL“ KONANÉM  
    NA UJEP V ÚSTÍ NAD LABEM 
 
Doc. Münsterová informovala o 9. semináři „Hodnocení kvality vysokých škol“, který se konal ve dnech 
23. – 24. 1. 2008 na UJEP v Ústí nad Labem. Seminář byl organizován ve spolupráci ČKR, RVŠ, CSVŠ a 
UJEP a zúčastnilo se jej více než 80 účastníků. Program semináře probíhal ve čtyřech blocích: 

1. blok – Boloňský proces a doporučení expertů OECD 
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2. blok – Kvantitativní metody pro zajišťování a hodnocení kvality, sběr a analýza dat při vnitřním 
řízení kvality 

3. blok – Vnitřní systémy zajišťování kvality na uměleckých školách a fakultách 
4. blok – Zkušenosti vysokých škol se systémy vnitřního hodnocení kvality 

Za VUT přednesli referáty ve 2. bloku rektor prof. Rais a RNDr. Popela, dále ve 3. bloku věnovaném 
vnitřnímu systému zajišťování kvality na uměleckých školách a fakultách přednesl referát proděkan Fa-
VU Mgr. Fajnor. Na dotaz Ing. Hanušové uvedla doc. Münsterová tento seznam účastníků semináře 
z VUT: za FAST – doc. Bajer; za FSI – RNDr. Popela; za FEKT – RNDr. Krupková a proděkan prof. 
Hanus; za FIT – prof. Honzík a proděkan Ing. Růžička; za FP – Ing. Škapa; za FaVU – proděkan Mgr. 
Fajnor a P. Dub; za VUT rektor Rais a doc. Münsterová; nezúčastnili se zástupci FA a FCH.  

V následující diskusi RNDr. Krupková konstatovala, že hodnocení a řízení kvality by mělo být pro VUT 
stěžejní záležitostí a doporučila je řešit koordinovaně ve vztahu k fakultám. Ze zkušeností vycházejících 
např. ze studijní oblasti lze vyvodit, že VUT má dlouhou historii a každá fakulta VUT k ní přistupuje 
osobitým způsobem. Je třeba se zamyslet, jakým způsobem dát v oblasti hodnocení kvality na VUT  hlav-
ní dispozice, určit směry a těžiště. Vedení VUT by např. v Dlouhodobém záměru VUT mělo stanovit 
rámec, jak by se na fakultách mělo k hodnocení kvality přistupovat. Touto záležitostí by se měl rovněž 
zabývat AS VUT, nebo by o ní měl být informován. Doc. Münsterová uvedla, že např. studentské hodno-
cení kvality by mohlo patřit do oblasti působení pedagogické komise AS VUT. Dále sdělila, že problema-
tika hodnocení kvality se zatím soustřeďuje na Rektorátě, ale měla by se již začít projevovat i na fakul-
tách. Ing. Hanušová navrhla, aby do pracovní komise rektora zabývající se kvalitou na VUT byli dočasně 
přizváni proděkani pro strategii, nebo aby děkan každé fakulty jmenoval pracovníka, který bude za strate-
gii fakulty odpovídat. Rektor Rais souhlasil s návrhem RNDr. Krupkové i s výše uvedenými názory dis-
kutujících a konstatoval, že hodnocení kvality je stále ještě mimo organizační strukturu Re, a že probíha-
jící diskuse je pro něj  výzvou k zamyšlení. Z další diskuse vyplynul návrh, aby Ing. Škapa, který se pro-
blematikou hodnocení kvality na VUT dlouhodobě zabývá, na zasedáních AS VUT průběžně informoval 
o procesu tvorby systému hodnocení kvality na VUT. Doc. Dalík doporučil, aby tyto informace byly 
v programu zasedání AS VUT projednávány jako jeden  z bodů, věnovaných pedagogickým záležitostem. 
RNDr. Popela dále hovořil o možných indikátorech hodnocení, o kterých bylo diskutováno na EK bez-
prostředně před zasedáním AS VUT a na semináři v Ústí nad Labem. Tyto indikátory by měly být stále 
vyhodnocovány a mělo by se s nimi pracovat. Doc. Münsterová konstatovala, že indikátory i kvantitativní 
metody jsou nastartovány, v řízení kvality jde však i o analýzu procesů, kvalitativní sociologické prů-
zkumy nebo postoje absolventů, spokojenost a názory zaměstnanců, spokojenost studentů, aj. Na závěr se 
uskutečnila diskuse, jejímž cílem bylo hledání možných způsobů shrnutí kvalitativních a kvantitativních 
kritérií; upřesňující informace podali rektor Rais a prorektor Kotoul.  
 
7.  PRAVIDLA ROZDĚLENÍ PŘÍSPĚVKŮ A DOTACE NA R. 2008 
 
„Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na rok 2008“ byla AS VUT předložena v zastoupení rektora kves-
torem a dne 18. 12. 2007 byla  v elektronické podobě rozeslána všem členům AS VUT. Ekonomická ko-
mise tento dokument projednala dne 5. 2. 2008; dne 8. 2. 2008 byla tato pravidla elektronicky rozeslána 
všem členům AS s vyznačenými pasážemi, k nimž vznesla EK připomínky. Tyto připomínky byly v textu 
přímo uvedeny. Na svém jednání bezprostředně předcházejícím zasedání AS VUT ekonomická komise 
projednala doplňující připomínky předsedy AS doc. Dalíka a přijala doporučení pro AS VUT.  

Připomínky byly prodiskutovány za aktivní účasti zástupce předkladatele kvestora Kotka. Následující 
diskuse, ve které vystoupili zejména RNDr. Popela, Ing. Hanušová a doc. Dalík, se týkala vytváření re-
zervních fondů v návaznosti na možná rizika na fakultách VUT, vzniklá financováním z evropských 
strukturálních fondů. V závěru diskuse podala Ing. Hanušová návrh schválit předložená pravidla a při-
jmout další usnesení s formulací požadavku na způsob řešení. Po této diskusi hlasoval AS VUT o schvá-
lení dvou níže uvedených usnesení.   

Návrh usnesení AS č. 3: 
AS VUT schvaluje předložená Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na rok 2008 po zapracování připo-
mínek z dnešního jednání EK AS VUT.  
Hlasování: pro – 19 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Schváleno. 
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Návrh usnesení AS č. 4: 
AS VUT žádá, aby vedení VUT doplnilo Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na rok 2008 o způsob 
řešení situace, kdy v důsledku nesplnění podmínek poskytnutí účelových prostředků na realizaci projektů 
je nutné vracet tyto zpět poskytovateli. V tomto případě AS VUT nedoporučuje princip solidarity fakult 
a naopak doporučuje postupnou tvorbu fakultních rezervních fondů, aj. a tyto požadavky budou podmín-
kou pro podání návrhu ze strany VUT. 
Hlasování: pro – 13 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Schváleno. 
 
8. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Novela Statutu VUT 

Návrh novely Statutu VUT s vyznačenými změnami předložený vedením VUT byl rozeslán všem členům 
AS VUT e-mailem dne 7. 1. 2008 (ihned po jeho obdržení). Dne 1. 2. 2008 se uskutečnilo jednání před-
sedy AS doc. Dalíka, předsedkyně LK AS  doc. Lhotákové a Mgr. Pavlíkové ze Správního odboru Re 
týkající se předloženého návrhu a následně dle dohody Mgr. Pavlíková do dokumentu zapracovala chybě-
jící změny, které souvisí se zabezpečením výukové činnosti na ÚSI. Tato verze návrhu byla rozeslána 
všem členům LK e-mailem dne 4. 2. 2008.  

Informace z jednání LK AS VUT konaného dne 5. 2. 2008 podala předsedkyně komise doc. Lhotáková. 
Legislativní komise podrobně projednala novelu Statutu VUT a dlouho diskutovala o předloženém návr-
hu vedení VUT na zastoupení akademických pracovníků vysokoškolských ústavů a dalších součástí v AS 
VUT. Členové LK AS VUT se shodli na tom, že úprava článku 17 Statutu VUT předložená rektorem 
znamená z hlediska změny zastoupení v AS VUT velkou změnu. Vzhledem k tomu, že platný Statut VUT 
neobsahuje ustanovení týkající se organizace výuky ve studijních programech VUT, mohl by být zpo-
chybněn průběh přijímacího řízení, a proto LK doporučila schválit v novelizovaném statutu legislativní 
rámec pro přijímací řízení do studijních programů na ÚSI do akademického roku 2008/2009. Snažila se 
vytvořit čas na prodiskutování problematiky zastoupení ostatních součástí se všemi členy AS VUT, 
a proto doporučila prozatím ponechat původní znění ustanovení týkajících se zastoupení akademických 
pracovníků a studentů v AS VUT. Do návrhu novely Statutu VUT byly na zasedání LK AS VUT v tomto 
smyslu provedeny v revizním režimu upřesňující úpravy. Zastoupení vysokoškolských ústavů a dalších 
součástí v AS VUT pak LK doporučila řešit následujícím dodatkem ke Statutu VUT a novelou Volebního 
a jednacího řádu AS VUT. LK AS VUT se sejde v co nejkratším termínu po zasedání AS VUT a bude o 
této záležitosti znovu jednat. Návrh novely Statutu VUT se zapracovanými úpravami Mgr. Pavlíkové 
a upřesňujícími úpravami LK AS VUT byl poslán rektorovi prof. Raisovi a všem členům AS VUT e-
mailem bezprostředně po zasedání LK dne 5. 2. 2008, aby mohl být akademickým senátem projednán na 
dnešním zasedání. 

V pondělí 11. 2. 2008 informoval rektor prof. Rais předsedu AS doc. Dalíka, že návrh doporučený LK AS 
VUT nepředloží Akademickému senátu VUT ke schválení. Své rozhodnutí zdůvodnil tím, že návrh ne-
splňuje tento principiální požadavek: Neposkytuje akademickým pracovníkům vysokoškolských ústavů 
stejná práva jako jejich kolegům z fakult, zejména neřeší zastoupení akademických pracovníků vysoko-
školských ústavů v AS VUT.   

Na základě dohody, kterou z podnětu tajemnice AS VUT Cardové v předvečer zasedání uzavřeli rektor 
Rais s předsedkyní LK AS VUT doc. Lhotákovou, předložil rektor VUT členům AS VUT k projednání 
novelu Statutu VUT s níže uvedeným návrhem na zastoupení akademických pracovníků vysokoškolských 
ústavů v AS VUT: 

Článek 17 odst. 2 zní: 
„AS VUT se skládá ze zástupců akademických pracovníků a studentů volených příslušnou částí akade-
mické obce VUT z jejích řad. Akademická obec každé fakulty a každého vysokoškolského ústavu má právo 
být zastoupena dvěma akademickými pracovníky a jedním studentem.“  
Článek 34 odst. 4 zní: 
„Akademický pracovník je příslušný k akademické obci fakulty, jejíž děkan s ním jménem VUT uzavřel 
pracovněprávní vztah. Akademičtí pracovníci dalších součástí VUT jsou přiřazeni k akademickým obcím 
fakult dle přílohy č. 6.“ 
Příloha č. 6 zní: 
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Přiřazení akademických pracovníků dalších součástí k akademickým obcím fakult VUT: 
  CESA      → FSI 
  ICV     → FAST  
  CVIS     → FIT 
  ÚK     →  FCH 
  VUTIUM    →  FA 
 
V diskusi členů AS VUT se opakovaně objevovaly dvě připomínky týkající se akademických pracovníků 
dalších součástí, podle výše uvedeného návrhu jednak nemohou být přiřazeni k vysokoškolským ústavům 
a jednak se prakticky vůbec nemohou stát členy AS VUT. Diskuse se postupně soustředila na tuto modi-
fikaci původního návrhu, kterou předložil kvestor Kotek a která již byla konzultována s MŠMT.  

Návrh usnesení AS č. 5: 
AS VUT schvaluje Statut VUT ve znění, rozeslaném členům AS VUT dne 5. 2. 2008 s těmito úpravami:  
Čl. 17 odst. 2 zní:  
„AS VUT se skládá ze zástupců akademických pracovníků a studentů volených příslušnou částí akade-
mické obce VUT z jejích řad takto:  
a) akademická obec každé fakulty má právo být zastoupena dvěma akademickými pracovníky a jedním 
studentem; 
b) vysokoškolské ústavy a další součásti VUT volí své zástupce z řad akademických pracovníků v počtu 
rovném dvojnásobku počtu vysokoškolských ústavů a z řad studentů v počtu rovném počtu vysokoškol-
ských ústavů.“ 
Článek 34 odst. 4 zní:  
„Akademický pracovník je příslušný k akademické obci fakulty, jejíž děkan s ním jménem VUT uzavřel 
pracovněprávní vztah.“ 
Článek 26 je uveden do souladu se stávajícím stavem.  
Příloha č. 6 statutu se ruší. 
Hlasování: pro – 16 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Schváleno. 
 
 Dodatek č. 1 ke Stipendijnímu řádu VUT  

Dodatek č. 1 ke Stipendijnímu řádu VUT byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 7. 1. 2008.  
K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, takže AS přistoupil ihned k hlasování o jeho schválení.  

Návrh usnesení AS č. 6: 
AS VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Stipendijnímu řádu VUT v předloženém znění.  
Hlasování:  pro – 16 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
Schváleno. 
 
 Směrnice ÚSI č. 1/2008 pro přijímací řízení v akademickém roce 2008/2009 

Směrnice ÚSI č. 1/2008 pro přijímací řízení v akademickém roce 2008/2009 byla rozeslána všem členům 
AS VUT e-mailem dne 24. 1. 2008. Mgr. Pavlíková navrhla, aby byl z článku 1 vypuštěn text „ÚSI prefe-
ruje elektronické přihlášky“, který do směrnice nepatří a doporučila, aby tento zájem ÚSI byl prezento-
ván na webových stránkách ÚSI.  

LK AS VUT dne 5. 2. 2008 doporučila AS VUT předloženou směrnici s výše navrženou úpravou Mgr. 
Pavlíkové ke schválení. Předpokladem pro toto doporučení bylo schválení návrhu novely Statutu VUT. 
Vzhledem k termínu předložení této směrnice AS VUT, a k tomu, že podle čl. 20 odst. 1 a 4 Volebního 
a jednacího řádu AS VUT se na projednání této směrnice vztahuje 4 týdenní předkládací lhůta, byl AS 
VUT nucen schválit nejprve toto zkrácení předkládací lhůty. 

Návrh usnesení AS č. 7: 
AS VUT se usnáší na zkrácení předkládací lhůty pro projednání „Směrnice ředitele ÚSI č. 1/2008 pro 
přijímací řízení na ÚSI VUT v Brně pro akademický rok 2008/2009“ ze 4 týdnů na 3 týdny. 
Hlasování:  pro – 16 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
Schváleno. 

Nyní již AS VUT hlasoval o schválení předložené směrnice. 
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Návrh usnesení AS č. 8: 
AS VUT schvaluje „Směrnici ředitele ÚSI č. 1/2008 pro přijímací řízení na ÚSI VUT v Brně 
pro akademický rok 2008/2009“, v níž je z čl. 1 vypuštěn text „ÚSI preferuje elektronické přihlášky“.  
Hlasování: pro – 16 hlasů; proti -  0 hlasů; zdržel se hlasování -  0 hlasů.  
Schváleno. 
 
Předsedkyně LK AS VUT na závěr doporučila, aby byla urychleně provedena úprava Statutu ÚSI dle 
novelizovaného Statutu VUT tak, aby mohl být projednán na březnovém zasedání AS VUT. 

 
 Vnitřní předpisy Fakulty výtvarných umění  

 
Nová znění vnitřních předpisů FaVU předložená AS VUT Akademickým senátem FaVU byla rozeslána 
všem členům AS VUT e-mailem dne 22. 1. 2008. LK AS VUT na svém jednání dne 5. 2. 2008 podrobně 
projednala předložené návrhy Statutu FaVU, Volebního a jednacího řádu AS FaVU a Jednacího řádu 
Umělecké rady FaVU; připomínky členů komise byly v revizním režimu do předložených návrhů zapra-
covány. Dokumenty s připomínkami a úpravami navrženými LK AS VUT byly dne 5. 2. 2008 rozeslány 
všem členům AS VUT s doporučením zaslat tyto vnitřní předpisy s připomínkami LK zpět AS FaVU 
k dopracování. AS VUT s tímto návrhem LK souhlasil.  

Návrh usnesení AS č.  9:  
AS VUT schvaluje, aby Statut FaVU, Volební a jednací řád AS FaVU a Jednací řád Umělecké rady Fa-
VU s připomínkami LK AS VUT v revizním režimu byly poslány zpět AS FaVU k dopracování a opě-
tovnému předložení AS VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 13 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Schváleno. 
 
 Vnitřní předpisy Fakulty architektury 

 
Nová znění vnitřních předpisů FA – Statutu FA, Volebního a jednacího řádu AS FA a Jednacího řádu 
Vědecké rady FA – byly rozeslány všem členům AS VUT e-mailem dne 7. 1. 2008. K předloženým ná-
vrhům se vyjádřila Mgr. Pavlíková (stanovisko rozesláno všem členům AS e-mailem dne 24. 1. 2008).  

LK AS VUT na svém zasedání dne 5. 2. 2008 konstatovala, že vzhledem k tomu, že AS FA zatím neza-
slal dle požadavku AS VUT tyto předpisy s vyznačenými změnami, je třeba prostudovat celé dokumenty 
a jejich projednání si vyžaduje delší čas. Členové LK AS VUT se dohodli, že budou všem členům senátu 
rozeslány stávající platné předpisy pro možnost porovnání.  

AS VUT po diskusi konstatoval, že trvá na  tom, aby vnitřní předpisy FA byly projednány za stejných 
podmínek, za jakých jsou projednávány všechny ostatní legislativní dokumenty. Proto přijal níže uvedené 
usnesení.   

Návrh usnesení AS č. 10: 
AS VUT žádá AS FA o předložení novelizovaných vnitřních předpisů se změnami vyznačenými v reviz-
ním režimu.  
Hlasování: pro – 13 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
Schváleno. 
 
 Harmonogram voleb do AS VUT 

 
Bude zpracován v návaznosti na novelu Volebního a jednacího řádu AS VUT.  
 
 Informace kvestora o předložených legislativních dokumentech zaslaných předsedovi AS VUT: 

  
Kvestor VUT informoval členy AS VUT, že dne 11. 2. 2008 předložil AS VUT k projednání elektronické 
verze těchto dokumentů : 

 Dodatek č. 1 k Pravidlům hospodaření a účtování VUT v Brně; 
 Směrnice „Užití sociálního fondu na VUT v Brně“.  
 Dodatek č. 10  Mzdového předpisu VUT – Příloha č. 1 a Příloha č. 2; 
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 Řád celoživotního vzdělávání VUT. 
 
9. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Rozpočet AS VUT na r. 2008 

Předseda EK RNDr. Popela informoval, že EK AS VUT na svém zasedání dne 5. 2. 2008 schválila návrh 
předsedy AS na rozpočet AS VUT na rok 2008 a doporučil tento návrh ke schválení AS VUT. Protože se 
do otevřené následující diskuse nikdo nepřihlásil, AS VUT hlasoval o schválení předloženého návrhu.  

Návrh usnesení č. 11: 
AS VUT schvaluje tento rozpočet AS VUT: 
Kancelář AS VUT, provozní prostředky  (středisko 90113)    180 000,- Kč 
Měsíční příplatky všech členů AS VUT na r. 2008 a pololetní odměny (AD9080041) 600 000,- Kč 
Hlasování: pro – 12 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1 hlas.  
Schváleno. 
 
 Informace z jednání Dozorčí rady KaM 

 
Prof. Vávrová informovala o prvním zasedání nově ustavené Dozorčí rady KaM. Mj. uvedla, že na tomto 
zasedání proběhla kritická diskuse studentů na téma „kvalita jídel v menzách VUT“. Členové AS VUT 
poté krátce diskutovali o zabezpečení stravování v areálech jednotlivých fakult VUT.  
 
 Informace z jednání EK AS VUT 

RNDr. Popela stručně informoval o níže uvedených bodech jednání EK AS VUT ze dne 5. 2. 2008: 
 Přehled plnění usnesení ze zápisu AS VUT č.1/2008: 

 zveřejnění výsledků finančních kontrol (informace kvestora VUT); 
 problematika výnosů VUT z pronájmu nově vybudovaných prostor v ar. Božetěchova /FIT; 

 Pokračování diskuse k jednání Rady pro dislokaci a investiční výstavbu. 
 
 Schválení nového člena EK AS VUT 

 
Studentská komora AS VUT podala návrh  na doplnění EK AS VUT o studenta Rastislava Piovarčiho, 
člena SK AS VUT. AS VUT tento návrh uvítal a ihned hlasoval o jeho schválení.  

Návrh usnesení AS č. 12: 
AS VUT schvaluje přijetí studenta Rastislava Piovarčiho za člena EK AS VUT. 
Hlasování: pro – 18 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1 hlas.  
Schváleno. 
 
10.  PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
RNDr. Krupková připomněla členům AS VUT úkol zjistit, zda a jakým způsobem se stanovuje pedago-
gická zátěž akademických pracovníků na různých vysokých školách v ČR i v zahraničí.  
 

11. RŮZNÉ 

 RNDr. Krupková navrhla, aby ve Volebním a jednacím řádu AS VUT byly provedeny změny umož-
ňující rozesílání zápisů z jednání AS VUT členům AS VUT pouze v elektronické verzi. V následující 
krátké diskusi se vyskytovaly výhradně příspěvky na podporu tohoto návrhu. 

 Předseda AS VUT požádal předsedy pracovních komisí AS VUT, aby pro jejich jednání v maximální 
míře využívali času v úterý dne 26. 2. 2008, který je pro tento účel vymezen. 

 Předseda AS VUT požádal RNDr. P. Popelu o vysvětlení, jak je nebo bude splněn níže uvedený  
úkol, který byl RNDr. P. Popelovi uložen na zasedání AS VUT č. 9/2007, věnovaném diskusi o při-
pravované reformě terciárního vzdělávání:   
Vypracováním souhrnného stanoviska k uvedené problematice byl pověřen RNDr. Popela. Stanovisko 
bude projednáno v komisích AS VUT i na zasedání AS VUT a předáno RVŠ i prof. Matějů. Dr. Krup-
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ková v této souvislosti připomenula, že Dr. Popela je členem analytické pracovní komise RVV. Proto 
mohou být připomínky AS VUT předány zkrácenou cestou. 

RNDr. Popela uvedl, že přestože výsledky diskuse na zasedání AS VUT č. 9/2007 nebyly shrnuty do 
jednoho stanoviska, byly a jsou RNDr. Popelou a jinými zástupci AS VUT v RVŠ využívány v jejich 
činnosti při jednání v komisích a pracovních skupinách a budou zohledněny při vystoupení na únoro-
vém Sněmu RVŠ. Provedl stručné shrnutí těchto aktivit (proběhlo opakované oponování podklado-
vých materiálů k Bílé knize, kdy se např. podařilo zohlednit v materiálech RVŠ kritické stanovisko 
k sběru dat metodou „snowball sampling“ a k vyhodnocení ankety o BK; probíhá další anketa na půdě 
RVŠ, ke které se opakovaně vyjádřili zástupci AS VUT; na návrh zástupců VUT byly RVŠ projedná-
ny médii publikované zkreslené žebříčky VŠ; byla připomínkována Metodika hodnocení VaV, pod-
klady byly poskytnuty členům předsednictva RVŠ a členům RVV; v rámci VUT byly diskutovány 
dopady změn hodnocení vědy na VŠ, VUT a fakulty a byly srovnány predikce připravené dříve AS 
VUT; mnohé poznatky byly souhrnně prezentovány na odborném semináři věnovaném otázkám kva-
lity VŠ v Ústí nad Labem. RNDr. Popela zdůraznil i další jednání, v nichž využívá poznatků, získa-
ných společně s Ing. Roupcem při analýze metodiky hodnocení VaV v ČR. Tyto výsledky a z nich 
plynoucí doporučení jsou např. brány v úvahu při tvorbě nových kritérií hodnocení VaV včetně pra-
videl pro přidělování finančních prostředků za VaV vysokým školám.  

 
   

 
USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 2/2008 DNE 12. 2. 2008 

 

UAS 1. 
AS VUT schvaluje jako skrutátory Ing. arch. Mohelníka a doc. Gescheidtovou. 

UAS 2. 
AS VUT schvaluje zápis ze zasedání AS VUT č. 1/2008 konaného dne 15. ledna 2008. 

UAS 3.  
AS VUT schvaluje předložená Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na rok 2008 po zapracování připo-
mínek z dnešního jednání EK AS VUT.  

UAS 4.  
AS VUT žádá, aby vedení VUT doplnilo Pravidla rozdělení příspěvků a dotace na rok 2008 o způsob 
řešení situace, kdy v důsledku nesplnění podmínek poskytnutí účelových prostředků na realizaci projektů 
je nutné vracet tyto zpět poskytovateli. V tomto případě AS VUT nedoporučuje princip solidarity fakult 
a naopak doporučuje postupnou tvorbu fakultních rezervních fondů, aj. a tyto požadavky budou podmín-
kou pro podání návrhu ze strany VUT. 

UAS 5. 
AS VUT schvaluje Statut VUT ve znění, rozeslaném členům AS VUT dne 5. 2. 2008 s těmito úpravami:  
Čl. 17 odst. 2 zní:  
„AS VUT se skládá ze zástupců akademických pracovníků a studentů volených příslušnou částí akade-
mické obce VUT z jejích řad takto:  
a) akademická obec každé fakulty má právo být zastoupena dvěma akademickými pracovníky a jedním 
studentem; 
b) vysokoškolské ústavy a další součásti VUT volí své zástupce z řad akademických pracovníků v počtu 
rovném dvojnásobku počtu vysokoškolských ústavů a z řad studentů v počtu rovném počtu vysokoškol-
ských ústavů.“ 
Článek 34 odst. 4 zní:  
„Akademický pracovník je příslušný k akademické obci fakulty, jejíž děkan s ním jménem VUT uzavřel 
pracovněprávní vztah.“ 
Článek 26 je uveden do souladu se stávajícím stavem.  
Příloha č. 6 statutu se ruší. 

UAS 6. 
AS VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Stipendijnímu řádu VUT v předloženém znění.  

UAS 7.  
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AS VUT se usnáší na zkrácení předkládací lhůty pro projednání „Směrnice ředitele ÚSI č. 1/2008 pro 
přijímací řízení na ÚSI VUT v Brně pro akademický rok 2008/2009“ ze 4 týdnů na 3 týdny. 

UAS 8. 
AS VUT schvaluje „Směrnici ředitele ÚSI č. 1/2008 pro přijímací řízení na ÚSI VUT v Brně 
pro akademický rok 2008/2009“, v níž je z čl. 1 vypuštěn text „ÚSI preferuje elektronické přihlášky“.  

UAS 9. 
AS VUT schvaluje, aby Statut FaVU, Volební a jednací řád AS FaVU a Jednací řád Umělecké rady Fa-
VU s připomínkami LK AS VUT v revizním režimu byly poslány zpět AS FaVU k dopracování a opě-
tovnému předložení AS VUT ke schválení.  

UAS 10. 
AS VUT žádá AS FA o předložení novelizovaných vnitřních předpisů se změnami vyznačenými v reviz-
ním režimu.  

UAS 11. 
AS VUT schvaluje tento rozpočet AS VUT: 
Kancelář AS VUT, provozní prostředky  (středisko 90113)    180 000,- Kč 
Měsíční příplatky všech členů AS VUT na r. 2008 a pololetní odměny (AD9080041) 600 000,- Kč 

UAS 12.  
AS VUT schvaluje přijetí studenta Rastislava Piovarčiho za člena EK AS VUT. 
 
 

 
Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 11. března 2008 od 9:00 hodin 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
 
 
V Brně dne 21. 2. 2008 
 
 
 
 
 
     Petr Donth, v. r.                                                     Doc. RNDr. Josef Dalík, CSc., v. r. 
předseda SK AS VUT                                                                                          předseda AS VUT 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
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